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Vraag gericht aan:
beide 

Betreft (onderwerp): 
Parkbos 

Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Het grote project 'Parkbos' is intussen deels gerealiseerd en is ook al gedeeltelijk open. Het
'Parkbos' is 1.200 hectare groot en strekt zich uit over de grondgebieden van Zwijnaarde,
Sint-Denijs-Westrem, De Pinte en Sint-Martens-Latem. Het bestaat uit 340 hectare oud en nieuw 
bos, uit 200 hectare park en natuur, en 500 hectare landbouwgebied. Er is ook een speelbos, en er 
staan enkele kastelen. Het wordt naar verluidt zeer druk bezocht door wandelaars en fietsers. Voor 
de 4de keer hebben de Vlaamse, provinciale en lokale besturen beloofd om samen verder te 
werken aan de verdere ontwikkeling van het Parkbos. Vlaams minister Zuhal Demir kwam naar De 
Pinte om de samenwerkingsovereenkomst voor de ontwikkeling van het Parkbos te bekrachtigen. 
Met haar waren ook aanwezig: gouverneur Carina Van Cauter, de plaatsvervangend burgemeester 
van De Pinte, de burgemeester van Gent en twee Gentse schepenen. 

Concrete vragen:
Welke rol speelt de provincie Oost-Vlaanderen in de verdere ontwikkeling van het Parkbos 
(logistiek en financieel)? 


